
Raadadviescommissie Bestuur
(17550\.....)

BESLUITENLIJST
Datum : woensdag 21 januari 2015
Tijd : 19.30 uur
Plaats : raadzaal gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : de heer J.G. van Maanen (commissievoorzitter), de heer H. Mulder (raadslid SGP), de
heer D. Nijhoff (burgercommissielid SGP), de heer drs. E.J. van Tellingen (raadslid
VN), mevrouw P. Nieuwenhuis (burgercommissielid VN), de heer A.P.M. Veeken
(raadslid GBN), de heer E.H.M.P. Cartigny (burgercommissielid GBN), de heer drs.
S.L.T.A.J. Nouwens (raadslid VVD), de heer D. Blom (burgercommissielid VVD), de
heer ing. A. van Gellicum (raadslid CDA), de heer A.W.E. Miltenburg (burgercom-
missielid CDA), de heer R. van de Wardt (raadslid PvdA), de heer H. de Jong (burger-
commissielid PvdA), de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier), mevrouw L.H.M. van
Ruijven – van Leeuwen (waarnemend burgemeester), de heer ing. H.A. Verwoert
(wethouder) en de heer J. Andriesse (wethouder).

Afwezig : -

Nr. Omschrijving agendapunt

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. Het is 
de eerste vergadering na de jaarwisseling en daarvan wenst hij gebruik te maken om 
te starten met een gedicht.

2. Spreekrecht burgers

In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht.

3. Vaststelling agenda

De heer Nouwens verzoekt de agenda te mogen aanvullen met een agendapunt over 
de samenwerking gemeenten.
De voorzitter stelt voor dit te agenderen als agendapunt 6.4.
De commissieleden kunnen zich in dit voorstel vinden en aldus is besloten.

De agenda is gewijzigd vastgesteld.

4. Besluitenlijst van de raadadviescommissie Bestuur van 3 december 2014, 
inclusief de Lijst van toezeggingen m.b.t. de raadadviescommissie Bestuur

De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld.
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5. Lijst ingekomen stukken

Advies De lijst ingekomen stukken kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

6. Stukken ter advisering

6.1 Voorstel tot vaststelling van de Nota Burgerparticipatie Neerijnen 2015 (2015-01-
18152)

Raadsbesluit:
a) akkoord te gaan met de Nota Burgerparticipatie in Neerijnen met ingang van 

heden

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

6.2 Voorstel tot positieve advisering aan het Commissariaat van de Media dat Stichting 
Regio Omroep Betuwe (RTV-Betuwe) kan worden aangewezen als lokale publieke 
media-instelling voor de gemeente Neerijnen in de periode 13 juni 2015 – 12 juni 
2020 (2015-01-18283)

Raadsbesluit:
a) het Commissariaat van de Media te adviseren dat Stichting Regio Omroep 

Betuwe (RTV Betuwe) aangewezen kan worden als lokale publieke media-
instelling voor de gemeente Neerijnen in de periode 13 juni 2015 – 12 juni 
2020

Burgemeester Van Ruijven geeft op voorhand aan dat ze ongelukkig is met de 
opname in het raadsvoorstel, om de ombuigingen op de bekostiging/subsidie aan de 
RTV-Betuwe voor de jaren 2016 t/m 2018 niet te verminderen. Dit verzoek hoort niet 
thuis in dit raadsvoorstel en zal worden meegenomen in de discussie omtrent de 
ombuigingen op de subsidies. Dus u wordt verzocht dit los van elkaar te zien.

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

6.3 Voorstel tot verdeling extra éénmalige bijdrage uit de baten van Stichting Varik's 
Belang ten behoeve van de Corsoclub Neerijnen (2015-01-17408)

Raadsbesluit:
a) akkoord gaan met de volgende toekenning uit de baten Stichting Varik's 

Belang: aan de Stichting Corsowagen gemeente Neerijnen € 10.000,00 en 
presentiegelden commissieleden € 312,80; totaal € 10.312,80

b) als voorwaarden voor de bijdrage van € 10.000,00 te stellen:
(1) dat de Stichting Corsowagen gemeente Neerijnen gevestigd blijft in 

Varik/Heesselt
(2) dat de financiering van het gebouw rond moet zijn en
(3) dat er pas een betaling plaatsvindt, zodra gestart is met de bouw

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.
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6.4 Samenwerking gemeenten

De heer Nouwens geeft aan dat de burgemeester in haar nieuwjaarstoespraak sprak 
van de flirt tussen de gemeenten GNL, maar dat er voorlopig nog niet getrouwd gaat 
worden. Nauwe samenwerking met mogelijk op termijn uitmondend in een fusie, ziet 
de VVD als belangrijke stap om de kwetsbaarheid van de gemeentelijke organisatie te 
verminderen en de dienstverlening te verbeteren. Graag vernemen wij van de 
wethouder welke stappen hierin gezet zijn, welke er gezet gaan worden op korte of 
lange termijn en op welke wijze de raad hierover geïnformeerd gaat worden in de 
komende periode.
Wethouder Verwoert antwoordt dat het college eind vorig jaar een duidelijke 
opdracht heeft meegekregen vanuit de raad en is daarmee aan de slag gegaan. Er zijn 
al bijeenkomsten geweest met de 3 colleges van GNL. De 3 gemeentesecretarissen 
hebben nu gezamenlijk de opdracht om een startdocument te produceren, waarin het 
gezamenlijke doel wordt weergegeven met bijpassend tijdpad. Dus het proces loopt.

De heer Van Tellingen vraagt naar het gesprek tussen de collegeleden uit de RR – 
gemeenten met de stuurgroep “sterk bestuur in Gelderland”. Hoe heeft de 
voorbereiding daarop plaatsgevonden en wie komen er bij het afgesproken 
vervolggesprek in februari om tafel. Wordt dat gesprek weer gehouden door de 
collegeleden of komen de raadsleden aan bod.
Burgemeester Van Ruijven antwoordt dat het gesprek met Gedeputeerde Markink en 
de vertegenwoordiger van de VNG-Gelderland, zijnde de stuurgroep, is gevoerd door 
2 collegeleden per gemeente. Voor Neerijnen waren wethouder Kool en zijzelf 
aanwezig. De Gedeputeerde heeft een toelichting gegeven op het project en ook de 
vertegenwoordiger van de VNG-Gelderland heeft daarover vertelt. De collegeleden 
zijn ingegaan op de reactie van de adviesgroep, zowel op de gemeentelijke analyses 
als de regio-analyse. Afgesproken is dat Gedeputeerde Markink een brief zal 
opstellen naar alle gemeenten, waarin hij informatie verstrekt over deze bijeenkomst 
(zodat alle gemeenten van dezelfde informatie worden voorzien) en daarin zal 
voorstellen om het komende gesprek met de adviesgroep in dezelfde samenstelling te 
laten plaatsvinden. Daarna zijn de raden weer aan zet.
De heer Van Tellingen heeft nogal een sterk onbehagen van die avond in Tiel met 
betrekking tot de voorzitter van de adviesgroep, maar ook over de sterke inbreng 
vanuit de burgemeesters. Sommige deelnemers spraken al van een 
burgemeesterskring. Raadsleden vertrokken en inmiddels hebben 2 raden zich 
uitgesproken om het traject niet verder te willen doorlopen op deze wijze. De raden 
dienen dus een sterkere rol te vervullen in dit proces, meer inbreng van politici in 
plaats van alleen bestuurders. Daar pleit hij voor!
Burgemeester Van Ruijven geeft aan dat nadrukkelijk de rol van de raad zal worden 
meegenomen. De analyses van zowel de individuele gemeenten als de regio-visie 
zullen tegen het licht worden gehouden bij de adviesgroep. Maar voor nu wil ze het 
hier bij laten en verzoekt ze de commissie te wachten op de brief met informatie 
vanuit de Gedeputeerde.

7. Mededelingen
• portefeuillehouders
• Regio Rivierenland (programmaraden/algemeen bestuur)
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• commissieleden

Wethouder Verwoert geeft aan dat de 1e Regiomiddag is gehouden in nieuwe 
samenstelling met de speerpuntberaden. Er zijn de 1e stappen gezet om te komen tot 
een betere samenwerking, waarbij de raden optimaal betrokken zullen worden.

Burgemeester Van Ruijven meldt dat de vacature voor een extra wijkagent is 
opengesteld, naar verwachting zal deze voor de zomer zijn ingevuld. De huisvesting 
in Geldermalsen verdwijnt en iedere gemeente krijgt een steunpunt. Waar het 
steunpunt in Neerijnen komt is nog onderwerp van gesprek.

Burgemeester Van Ruijven wil ook nog graag even van deze mogelijkheid gebruik 
maken om te verwijzen naar de Regionale bijeenkomt “basismobiliteit”, waarvoor de 
uitnodigingen al zijn verzonden op 28 januari te Culemborg.

8. Rondvraag

Toezegging
Mevrouw Nieuwenhuis vraagt of de Informatienota vanuit het college, bij de 
ingekomen brief vanuit de Provincie op de begroting 2015-2018, niet beter verwerkt 
had kunnen zijn in een raadsvoorstel.
Wethouder Andriesse geeft aan dat sinds 1978 (het ontstaan van deze gemeente) we 
het niet op een andere manier hebben gedaan. Maar als de behoefte anders is dan 
voorheen, dan kan daar naar worden gekeken.
De voorzitter geeft aan dat de raad daar wat van kan vinden als hij dat wenst.
De heer Van Tellingen zegt dat we een simpel verzoek weer nodeloos ingewikkeld 
benaderen en dit lijkt hem nou geen verzoek dat eerst in de raad dient te worden 
behandeld. Laten we het gewoon gaan doen!
De voorzitter geeft deze tip mee aan het college voor het volgend jaar.

De heer Nijhoff vraagt of de ambulancezorg ook onder de VRGZ valt en of er al iets 
bekend is over het gebruik van de kazerne in Waardenburg. 
Burgemeester Van Ruijven geeft aan dat de verplaatsing van het steunpunt naar 
Rumpt te maken heeft met de aanrijtijden voor de gemeente Lingewaal. De kazerne 
in Waardenburg is samen met 2 andere kazernes binnen de VRGZ in gedeeld gebruik 
en er zijn gesprekken gaande over de wijze van financiering met de VRGZ

9. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 21.05 uur.

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Bestuur
van 4 maart 2015

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen J.G. van Maanen
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